
PROTOKÓŁ NR 42/17

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, 

które odbyło się 8 sierpnia 2017 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 17:00, a zakończyło o 18:20.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Krzysztof Gorczyca – Przewodniczący komisji

2. Zofia Ujma

3. Krystyna Konieczna

4. Artur Wrona

5. Paweł Ciszewski

Nieobecni usprawiedliwieni: Anna Klepacz, Krystyna Konieczna.

Nieobecni nieusprawiedliwieni: 

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Mariusz Kubiak

2. Ewa Pędziwiatr

3. Bożena Wiśniewska

              Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia oraz zatwierdzenie porządku obrad.

2. Omówienie projektu uchwały na najbliższą sesję, zaopiniowanie.

3. Wyjazd na teren: do Wojkowa, na ul. Wiejską, ul. Rzemieślniczą oraz ul. Jeleniogórską (powrót do

Urzędu Miejskiego).

4. Sprawy różne.

5. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 1 Posiedzenie Komisji Gospodarki Komunalnej otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący

P. Krzysztof Gorczyca. Członkowie komisji zatwierdzili porządek obrad jednogłośnie.

Ad.   2  Projekt  uchwały  w  sprawie  przyznania  dotacji  na  dofinansowanie  prac  przy  obiektach

zabytkowych  tj.  1  Maja  17,  1  Maja  21,  Jeleniogórskiej  21  zostały  omówione  i  zaopiniowane  pozytywnie

(jednogłośnie).  Projekty  uchwał  w/s  wyrażenia  zgody na oddanie   nieruchomości  stanowiących własność

Gminy w dzierżawę  w trybie bezprzetargowym na rzecz OPS INVEST Spółka Akcyjna, Radni nie opiniowali

ze względu na brak wiadomości, jakie zawiera umowa przekazania w dzierżawę tego gruntu.

Ad. 3 Następnie Radni wyjechali w teren. Pierwszym było miejsce przy ul. Witosa. Na ulicy tej, tuż

przy studzienkach kanalizacyjnych zapada się jezdnia. Nierówności (zapadnięcia) na jezdni spowodowane są

najprawdopodobniej  wadliwym montowaniem studzienek.

 Przy ul. Rzemieślniczej, Radni zapoznali się ze złym rozmieszczeniem wybudowanej drogi gminnej,

która usadowiona jest na terenie należącym do Spółdzielni Mieszkaniowej. Prezes Spółdzielni ubiega się o

zwrot tego terenu.

Podczas wyjazdu na ul. Jeleniogórską, Radni dyskutowali o budowie drogi do nowo wybudowanych

domków jednorodzinnych i stojących tam nieruchomości. Na razie droga jest wyrównana i utwardzona, co



pozwala na poruszanie się pojazdów.

W  dzielnicy  Wojków,  gdzie  udali  się  Radni,  zebrali  się  mieszkańcy  Osiedla:  budynków  przy

Jagiellońskiej 3, 5, 7. Teren wokół budynków tj. chodniki, pojazdy, trawniki są bardzo zniszczone. Chodniki

są wypaczone, płytki chodnikowe poluzowane, na takiej nawierzchni można  połamać nogi. W bloku nr 7

wadliwe są urządzenia kanalizacyjne, co skutkuje przelewaniem nieczystości, wylewaniem na zewnątrz, do

piwnic.

Przy ul. Wiejskiej, mając na uwadze pismo mieszkańców, Radni zapoznali się z terenem, na którym

ma być droga. Projekt tej inwestycji wraz z oświetleniem jest już zrobiony.

Ad. 4 W sprawach różnych Radni zgłaszali różne uwagi, co zamieszczone jest we wnioskach. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Pan Krzysztof Gorczyca zaproponował wyjazdowe

posiedzenia komisji na terenie Wojkowa.

Ad. 5  Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1.   Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała trzy projekty uchwał w sprawie przyznania

dotacji na dofinansowanie prac przy obiektach zabytkowych tj. 1 Maja 17, 1 Maja 21 oraz Jeleniogórskiej 32.

2.  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  nie  zaopiniowała  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na

oddanie w dzierżawę w trybie bezprzetargowym gruntu należącego do gminy na rzecz OPS INVEST S.A., gdyż

Radni nie znają treści umowy.

3. K. G. K. wnioskuje o ustawienie Toy–Toy na stadionie podczas trwania meczów.

4.  Radni K. G. K. zwracają się do Pani Burmistrz aby  wróciła do obietnicy z maja 2017, kiedy zapewniała na

wniosek Komisji Ładu i Porządku Publicznego o sprzątnięciu torowiska i zamontowaniu tam foto-kamery.

Bałagan na torowisku zmienił to miejsce w wysypisko śmieci.

5.  K.  G.  K.  wnioskuje  aby  „dotrzeć”  do  właściciela  byłej  pijalni   piwa  „Cyrulik”  przy  ul.  Waryńskiego

i  zmobilizować  go  do  utrzymania  porządku  na  nieruchomości.  Aktualnie  Romowie  robią  tam  następne

wysypisko śmieci.

6.  K.  G.  K.  wnioskuje  o  ponowne  rozpatrzenie  wniosku  mieszkańców  Osiedla  Wojków

ul. Jagiellońskiej 3, 5 i 7.

7. K. G. K. wnioskuje o udostępnienie kosztorysu utworzonego na inwestycję zaplanowaną przy ul. Wiejskiej.

Dotyczy łącznika do budynku nr 40 i okolicznych.

Protokołowała:                                                                                                            Przewodniczący Komisji:

   Zofia Ujma                                                                                                                      Krzysztof Gorczyca


